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Verslag      juni 2013 
 

Raad van Bestuur Turnhoutse Sportraad 
 

 

Datum:   woensdag 12-06-2013 
Kenmerk:            Sportraad_ES_2013-06-12 
Locatie:  Sporthal Stad Turnhout 
Onderwerp:            Verslag Raad van Bestuur sportraad 12 06 2013 

 
Aanwezig:   Fred Broeckx, Leo De Houwer, Luc Devolder, Erwin Druyts, Frans Oerlemans, Erik 

Smeets, Wilfried Sylverans, Heidi De Beckker, Jan Schoeters, Laure Aerts, Steven 
Huynen, Rudi Debondt, Willy Dewinter, Yati De Knop 

 
Verontschuldigd:  Vic Schuer, Geert Van Autenboer, Johnny Verachtert, Tim Stas, Hannes Anaf 

Afwezig:   Ronny Ceusters, Kathleen Hermans, Ludo Van der Veken 

1. Toelichting Project MoVe door Yati De Knop.) 

Het project MoVe wil kinderen in het buitengewoon onderwijs naar permanente G-sportbeoefening 
leiden. Het is een project van de provincie Antwerpen en er wordt gestart in de sportregio 
Noorderkempen als ‘pilootproject’. 

Het project loopt in 3 fases: 

 MoVe op school 

 MoVe na school 

 MoVe in de club (voor Turnhout eind 2014, en in 2015) 

MoVe vraagt de medewerking van de Turnhoutse sportraad om het project kenbaar te maken bij 
zijn leden en om contacten te leggen met clubs die mogelijks interesse hebben om een G-werking 
op te starten. De rol van de sportraad is om een link te zijn tussen de sportclubs en de 
sportpromotor van de Sportregio NK. 

Enkele scholen hebben al contacten gelegd (zoals Vibo De Ring) met clubs met een G-werking 
(los van het MoVe project).  

Willy Dewinter heeft contacten met de Mast in Kasterlee. Het is jammer dat Kasterlee in een 
andere sportregio zit. Zij komen in een latere periode aan bod.  

1a. Voorstelling Steven Huynen. 

Steven Huynen (nieuw bij de sportraad). 
Is turnlesgever bij zowel turnclub Kracht & Zwier en Lenig & Gezwind. 
 

2. Goedkeuring verslag ‘Sportraad ’15 05 2013’’ (ES) 

Luc Devolder was verontschuldigd en niet afwezig vorige vergadering. 
 
Bij het overlopen van de stand van zaken van de Turnhoutse sportinfrastructuren werd de 
financiële situatie van Technico vzw aangehaald. Rudi bevestigt dat en vraagt om hier in de 
toekomst rekening me te houden. 
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Overlopen TO DO lijst: 
- Opvolging dossier Technico kajak (Hannes/Sportdienst)   op agenda augustus

- Geografische planning van sportclubs op de gemeentelijke website plaatsen (Laure)  

- Alle subsidies mailen naar de werkgroepleden (Laure) = OK 

- Goedgekeurd reglement gemeenteraad toevoegen aan verslag (Laure) = OK 

- Documentatie van deze vergadering wordt bijgehouden en volgende keer aan de 

afwezigen meegegeven (Tim) = NOK 

- E-mail naar leden beheerscommissie wie (onder)-voorzitterschap wil opnemen (Erik) = 

OK 

- Verslagen sportraad op stedelijk website plaatsen (Laure) = OK 

- Info park Begijneveldekens bezorgen aan de andere leden (Erik) = OK 

- Advies 2013/01 doorsturen.(Erik) = OK 

- Vraag om extra controle op de Technico site – doorgeven aan preventiedienst (Laure) 

= NOK 

 Vraag om bijkomende informatie over het ‘soort overlast’ op de Technico site: 
o Overlast mag aangekaard worden, maar het is wel de bedoeling dat de nodige 

sportactiviteiten en sportanimaties kunnen plaatsvinden. 

o Er is ook een verschil tussen overlast van enthousiaste supporters 

(sportgerelateerd) en hangjongeren (niet sportgerelateerd) op de Technico site 

o Er zijn soms grotere jongens die kinderen wegjagen op het beach volleybal veld 

 o Tim vragen om het probleem te kaderen en als contactpersoon (als buurtpersoon 

en afgevaardigde van de sportraad) op te treden 

Het verslag wordt unaniem goedgekeurd. 

3.  Informatie- en afsprakennota vrijwilligers (ES) 

Verzekering sportraadleden: 

- Sportraadleden zijn verzekerd voor hun taak (= advies geven) 
- In de informatienota is opgenomen dat de sportraadsleden clubbezoeken mogen doen + 

werkgroepen + afvaardigingen. 
- Als zij zelf activiteiten organiseren in naam van de sportraad, wat niet de bedoeling is, zijn 

ze hoofdelijk aansprakelijk. 
- Ze zijn een autonoom orgaan,  erkend door de stad. 

Volgende verzekeringen heeft de stad Turnhout afgesloten voor zijn vrijwilligers:  

Verplichte verzekering 
 

Waarborgen 

Algemene burgerlijke aansprakelijkheid. 
Deze verzekering dekt de extracontractuele burgerlijke aansprakelijkheid die ten 
laste kan gelegd worden van de verzekerden als gevolg van lichamelijke schade, 
materiële schade en immateriële gevolgschade veroorzaakt aan derden in gevolge 
de verzekerde activiteiten. 
Opmerking: er is geen verzekering voor schade aan toevertrouwde goederen. 

Maatschappij Ethias 

Polisnummer 45.204.948 
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Vrije verzekering 
 

Waarborgen 

Arbeidsongevallen 
Deze verzekering dekt het ongeval dat zich tijdens en door de uitoefening van 
de vrijwilligersactiviteiten heeft voorgedaan en dat een letsel heeft veroorzaakt. 
Ook het arbeidsongeval tijdens de weg van en naar de activiteit valt onder 
deze verzekering. 

Maatschappij Ethias 

Polisnummer 6.050.628 

 

Waarborgen 

Rechtsbijstand bij de polis algemene burgerlijke aansprakelijkheid. 
Neemt honoraria en kosten voor onderzoek, expertise, advocaat en procedure 
m.b.t. de burgerlijke en strafrechtelijke verdediging van de verzekerden ten 
laste en voorziet in het uitoefenen van verhaal tegen aansprakelijke derden 
teneinde schadevergoeding te bekomen. 

Maatschappij Ethias 

Polisnummer 45.204.948 

 
Meer informatie betreffende de verzekeringspolissen kan steeds opgevraagd worden.  
Laure bezorgt iedereen een exemplaar op naam, die dan ondertekend moeten worden.  

4.  Adviesverlening reglement beheersorgaan voor de Sport + aanduiding voorzitter & 

ondervoorzitter 

Advies 2013/002 ‘beheersorgaan voor sport’ = positief advies. 

Zwembad is niet opgenomen omdat dit onder het AGB valt. Het staat wel vrij om advies te 

verlenen over deze infrastructuur.  

Sportraad doet een voorstel om vanuit de sportraad een voorzitter en 2e ondervoorzitter aan te 

duiden.  

Aanduiding voorzitter en ondervoorzitter beheersorgaan voor de Sport. 

Kandidaat voorzitterschap: Luc Devolder.  wordt unaniem goedgekeurd. 

Kandidaat 1e ondervoorzitterschap: vanuit de mandatarissen 

Kandidaat 2e ondervoorzitterschap: wordt niet ingevuld 

Gemeenteraad 24 juni 2013 gaat stemmen over de mandatarissen die gaan opgenomen worden in 

dit beheersorgaan. 

5. Adviesverlening jaarverslag gemeentebesturen aan BLOSO 2012.(LA) 

Advies 2013/003 ‘jaarverslag aan Bloso 2012’ = positief advies 

Met opmerking  

 Er moet een eindevaluatie gemaakt worden van de gehele voorbije legislatuur  Sportraad 

vraagt om dit samen met hen op te maken 

6. Terugkoppeling werkgroepen en afvaardigingen. 

a. Algemene Vergadering Sportregio Noorderkempen + adviesverlening 

jaarverslag 2012 (HA, TM, ES) 

Hannes – opname ondervoorzitterschap van de SR NK. 
Sportregio NK doet zijn werk goed, met focus op G-sport & jongeren 11-16 jaar. 
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De toekomst van de sportregio’s wordt grondig geëvalueerd en mogelijks herbekeken (is taak van 
de provincie).  
Opmerkingen de regiowerking voor Turnhout?  

- De regiowerking wordt meer waardevol ingevuld door de kleinere gemeenten.  

- Turnhout mag hier een meer dragende rol opnemen.  (Jan Schoeters) 

Er zijn het afgelopen jaar wel extra engagementen genomen door de nieuwe 
sportfunctionaris.   

Advies 2013/004 ‘jaarverslag Sportregio Noorderkempen 2012’ = positief advies, met 
opmerkingen. 

b. Commissie subsidies (WS) 

Eind 2013 verlopen bijna alle subsidiereglementen. De sportraad geeft hierbij een advies hoe deze 
reglementen geoptimaliseerd kunnen worden naar de toekomst toe. 

Korte samenvatting, volledig verslag van alle opmerkingen/aanpassingen volgen later. 

Reglement startende clubs: 
- Bedrag per club wordt opgetrokken van 250 naar 400 euro. 

- Niet elke nieuwe startende club krijgt deze subsidie 

- Voorkeur gaat uit naar nieuwe sporten in Turnhout en jeugdwerking 

Sportfonds blijft behouden, ook de indientermijnen en het reglement. Het maximumbedrag wordt 
bepaald op 50.000 euro. Dit om clubs te stimuleren om hun duurzame investeringen te spreiden en 
meer aanvragen te kunnen behandelen. 

Het investeringsfonds blijft zoals het is. 
De werkgroep is nu bezig met het herbekijken van de grootste reglementen (werkingstoelage en 
kwaliteitsverhoging jeugdsportbegeleiders).  

Het sportambassadeurschap wordt in deze werkgroep ook terug opgenomen.  

Voorstel Rudi  om de ervaringsdeskundigen meer in rekening te brengen. Wordt mee 
opgenomen in de werkgroep.  

c. Input adviesraden bij opmaak meerjarenplanning. 

Volgende personen namen deel vanuit de Sportraad: 

- 13/5/2013: Erik Smeets, Jan Schoeters en Wilfried Sylverans 
- 18/5/2013: Rudi Debondt 

Tevens was Patrick Verbraecken aanwezig als sleutelfiguur voor de schoolsport. 
Eerst werd de meerjarenplanning geschetst. Dan mochten de aanwezigen via post-its hun inbreng 
geven. 
De Sportraad is vanuit de Turnhoutse sportnota vertrokken om daar hun inbreng te geven.  
Vanuit de stad streven ze er naar om een ‘draft’ klaar te hebben voor de zomer. Dus de 
meerjarenplanning met feedback op dit inspraakmoment komt op de agenda van augustus. 
Verslag werkgroep strategische meerjarenplanning wordt toegevoegd aan dit verslag.  

Vraag van de Sportraad  Duidelijke schets van de huidige infrastructuren en hoe deze efficiënt 
en zuinig beheerd kunnen worden.  

7. Schepenkwartier 

De nieuwe concessionaris is aangeduid. Op 30 juni 2013 zal de huidige concessionaris zowel het 
appartement als de cafetaria verlaten. De nieuwe uitbater heeft 2 maanden de tijd om te 
verbouwen en hoeft in die periode geen huur te betalen. Ten laatste op 1 september zal de 
cafetaria opnieuw geopend moeten zijn en zal de volledige huurprijs betaald moeten worden. 
Vermoedelijk zal dit eerder zijn.  
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Uit het begrotingsvoorstel, gewone dienst, werd enkel een technische begroting weerhouden 
waarin een besparingsoefening werd doorgevoerd en overdrachten van het ene naar het andere 
dienstjaar geweerd werden. 

Buitengewone dienst: er werd enkel een bedrag voorzien van 15.000 euro om vervanging en 
aankoop materialen mogelijk te maken. 

Begrotingswijziging juni: Er werd een administratieve fout gemaakt in de oorspronkelijke begroting 
(2.300 euro i.p.v. 23000 euro op huur en onderhoudskosten). Deze fout werd hersteld.  

2500 euro extra vermindering voor tussenkomst van de organisatie Dwars door Turnhout waarvoor 
een bedrag voorzien werd bij het evenementenloket (6500 euro). 

8. Varia, meldingen & rondvraag (ES) 

Allen: 
Vraag om de begroting te bespreken op de sportraad.  

- Het vragen van advies aan de verschillende stedelijke adviesraden wordt mee opgenomen 

in het participatietraject dat dit najaar uitgewerkt wordt. (Laure) 

Erik laat zich briefen hoe we in het najaar een gedragen advies kunnen geven om inbreng te 
hebben in het begrotingsvoorstel voor 2014.  

Laure:  
- Vanuit de sportregio Noorderkempen gaan we inzetten op het project: ‘Positief Coachen’ 

Positief coachen wil een cultuurverandering teweeg brengen in de sportclubs en werkt 

daarom op 3 niveaus: bestuur, trainers en ouders. Alle betrokkenen in de club worden 

opgeleid/begeleid en leren hoe ze jeugd op een positieve manier kunnen coachen. 

Eerst zal er een toneelstuk georganiseerd worden om de clubbesturen, trainers en ouders 

kennis te laten maken met het begrip ‘Positief Coachen’. Daarna kunnen de clubs kiezen 

om in te stappen in een traject (start vanaf najaar 2013) 

 VST Lions heeft binnen zijn bestuur reeds kenbaar gemaakt om volgend 

sportseizoen te werken rond deze materie en is geïnteresseerd om in te 

stappen in dit traject 

 Steven Huynen (vanuit Lenig & Gezwind en Kracht & Zwier ) koppelt dit idee 

terug met beide turnverenigingen. 

  Vraag aan sportraadleden om promotie te maken binnen hun clubbestuur 

voor de theatervoorstelling dit najaar. 

- Uitbetaling subsidies heeft op zich laten wachten. De subsidies voor het werkingsjaar 2011-

2012 zijn ondertussen overgemaakt aan alle sportverenigingen! 

- Sportradentreffen op 22 juni: Jammer van de weinig opkomst en dat er geen nieuwe 
sportraadleden deelnemen.  

Ingeschreven: Wilried, Erik, Tim,  Laure en Hannes 
- Eerste STPF-loop was een succes ! 294 lopers voor de 3-6-9km en 54 kids. 

o Fijn dat Heidi meegelopen heeft  
Jan: 

- Vorige gemeenteraad is er een dossier gepasseerd waar er geen advies van de sportraad 

is gekomen. Een gemeenteraadslid heeft hier een opmerking gegeven.  

Dossier LRV (is goedgekeurd op de gemeenteraad van begin juni, zonder advies van de 
sportraad) 

- LRV heeft geen erfpacht gekregen op het domein van de LRV omdat ze geen vzw wilden 

oprichten. Daarom is er een huurovereenkomst afgesloten met LRV op naam van een 

natuurlijk persoon.  

- Stad is het terrein van LRV aan het klaar maken.  
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- Jan Schoeters is ontevreden dat er een huurovereenkomst gesloten is met een natuurlijk 

persoon.  Dit kan nefast zijn voor de club moest er iets mislopen met de natuurlijke 

persoon.  

 - Rudi: We kunnen best de communicatie aangaan  sportraad gaat hier op reageren.  

Fred: 
- AV Raadsherenpark vzw: Vraag van ATAC om het raadsherenpark te gebruiken voor het 

lopen van ‘ een veldloop’ voor het provinciaal kampioenschap in het najaar. Ze moeten 

hiervoor 600 euro betalen en vragen vermindering aan de vzw raadsherenpark of aan de 

sportraad.  

- Wanneer het engagement van ATAC over meerdere jaren loopt, dan krijgen zij een 

vermindering.  

- Fred geeft vanuit de sportraad het advies dat de sport geen financiële ondersteuning biedt 

voor één club, maar steunt het meerjaren engagement van ATAC. 

 - Idee: sportraadvergadering in het gebouw van het raadsherenpark (najaar?). 

Erik: 
- Terugkoppeling advies fuifzalencomplex  nog geen antwoord op gekomen  

- Vraag om volgende vergadering te agenderen ‘waar de Turnhoutse club’ nog kunnen 

zwemmen  Geert VA 

- Uitbating cafetaria 

o Nieuwe concessionaris is toegekend. Naam, Kevin Callay 

o Hij is postmeester en blijft zijn job behouden. Hij gaat na zijn uren de cafetaria 

uitbaten samen met zijn vriendin. Het is een jonge kerel met veel enthousiasme. 

o Kennismaking volgende sportraadvergadering 

Rudi: 
- Merkt dat er veel ongenoegen is bij enkele personen over de belangrijkheid van de 

sportraad voor het stadsbestuur. Rudi vindt dat we de sportraad positief naar buiten 

moeten brengen, maar vraagt naar de gedragenheid bij het stadsbestuur.  

 

Einde vergadering: 22:15 uur 
 

Volgende vergadering: 21 08 2013 | 20 uur | Vergaderzaal sporthal Stadspark 

 
TO DO lijst: 

- Transparatie gelden verslag aan Bloso 2012 (korte oplijsting i.p.v. de bundel 

grootboekfiches) (Laure) 

- Terugkoppeling advies fuifzalencomplex (Laure). 

- Feedback naar de adviesraden over de meerjarenplanning? (Laure) 

- Adviezen 2013/02-03-04 schrijven en voorleggen op volgende vergadering. (Erik) 

- Opsturen aan TSR verslag werkgroep meerjarenplanning.(Erik) 

- Opvolging begroting 2014 en terugkoppelen aan TSR. (Erik) 

- Vergadering plannen in Raadsherenpark. (Laure) 

- Kennismaking nieuwe concessionaris café sporthal Stadspark met TSR. (Laure) 

- Toevoeging aan werkgroepen: (Laure) 

o Communicatie & subsidies : Steven 

o Planning AV: Heidi 

- Geografische planning van sportclubs op de gemeentelijke website plaatsen (Laure)  

- Alle TSR-leden een polis op naam laten tekenen. (Laure) 
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Agendapunten volgende sportraadvergadering: 

- Toelichting:  ‘waar de Turnhoutse club’ nog kunnen zwemmen  Geert VA 

- Situatie Kempische kajak school 

- Feedback meerjarenplanning. 

Bijlagen bij het verslag: 
- Organiek reglement beheersorgaan sportinfrastructuren Turnhout. 

(Organiek_Reglement_beheersorgaan_sport_v1.pdf) 

- Verslag werkgroep ‘Meerjarenplanning’, 18-05-2013. 

(Verslag_werkgroep_MJP_18-05-2013.pdf) 

 
Ter goedkeuring volgende vergadering: 

 
- Advies_TSR_2013-02 ‘beheersorgaan voor sport’ 

(Advies_TSR_2013-02.pdf) 

- Advies_TSR_2013-03 ‘jaarverslag Turnhout aan Bloso 2012’ 

(Advies_TSR_2013-03.pdf) 

- Advies_TSR_2013-04 ‘jaarverslag sportregio Noorderkempen 2012’ 

(Advies_TSR_2013-04.pdf) 


